
Referat fra styremøte nr. 3 – 2023 
 

Dato:  17/09-23, kl. 19.00 

Til stede i lokalet: Henning Meese, Arve Moen, Per Arne Jakobsen, Wenche Brandstad og Anne 

Marte Viken Kallset (referent) 

Til stede via Teams: Bertil Endresen og Louise Garshol Bergø  

Ikke til stede: Christian Meisal 

Sak 
nr. 

Tema Referat 

10/23 Orientering om drift 
ved daglig/sportslig 
leder 

Alt vel! 
 
Lagsmøte tirsdag 26. september. 

- ALT konferanse (Kretsen dekker mat og overnatting. 
Klubb må selv dekke transport. - KTF skal ikke delta på 
dette i år pga. økonomi.) 

- Endringer i retningslinjer Barnekretsturnstevne 
- Tilskuddsordninger 
- Kretsens fortjenestemedalje 
- Kursønsker/behov for våren 2024 

 
Vedtak: 
- Henning og Anne Marte skal delta. 

11/23 Loddtrekning 
vårlotteri 

Premie for utsolgt loddbok – Bok nr. 263 – Lea Storvik, 
Konkurransepartiet 
3. premie – Gavekort på 500 kr fra Alti – Bok nr. 168, Lodd nr. 8, 
Terje Johannesen 
2. premie – Gavekort på 1000 kr fra Alti – Bok nr. 32, Lodd nr. 57, 
Liv Rødset 
1. premie – Gavekort på 1500 kr fra Alti – Bok nr. 218, Lodd nr. 
24, Randi Ersnes 

12/23 Drøfting vedrørende 
om KTF bør redusere 
kontingentpris for 
familier som sliter 
økonomisk 

Vedtak: Følgende postes på våre hjemmesider: KTF er 
oppmerksomme på at mange familier nå sliter ekstra med høy 
rente og inflasjon og at treningsavgiften kan forverrer 
situasjonen. KTF er avhengig av inntekter fra våre medlemmer for 
å drifte foreningen, men for de som sliter, ta kontakt så prøver vi 
å finne en løsning. Vi ønsker å jobbe for at alle som vil turne skal 
få turne, og at alle skal få turne så mye de ønsker. 

13/23 Innspill fra NEAS om 
å inngå 
sponsorsamarbeid 

Vedtak: 
Henning, Anne Marte, Arve og Bertil møtes for å sette sammen 
forslag til en sponsorpakke til NEAS. 

14/23 Årlig kontroll av 
utstyr. Høy kostnad. 
Vi må vurdere 
nødvendighet. 

Vedtak: 
Forslag om kontroll fra Ifact hvert andre år. Videre diskusjon på 
neste styremøte etter kommunikasjon med Christian. 

15/23 Status evt. utbygging 
av Braatthallen 

Vedtak: 
Henning sender en e-post til Rolf i Braatthallen for å booke et 
møte om videre gang i saken. 

16/23 Overgang til 
Tripletex – Status 

Henning har tatt kontakt med Meese AS for innføringsmøte.  
Vedtak: 

Henning, Arv og Anne Marte deltar på møtet. 

17/23 Evt. Neste styremøte: Søndag 12. november, fra 18:00 

 



Referat fra styremøte nr. 3 – 2023 
 

 
 
Oversikt styremøter 2023:  

# 1 – Møte i lokalet og på teams 19:00, søndag 23. april 2023 – 4 saker gjennomgått (1/23-4/23)                                          
5 av 6 styremedlemmer, 0 vara, 2 fast ansatte 

# 2 – Møte i lokalet 18:30, søndag 18. juni 2023 – 5 saker gjennomgått (5/23-9/23)                                          
5 av 6 styremedlemmer, 0 vara, 1 fast ansatte 

# 3 – Møte i lokalet 19:00, søndag 19. september 2023 – 8 saker gjennomgått (10/23-17/23)                                          
6 av 6 styremedlemmer, 0 vara, 1 fast ansatte 

 

 


